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Frammøte 35 personer  

Dagsorden 

- Åpning av leder 

- Valg av møteleder 

- Rolf Utgård 

- Valg av referent  

- Ragnar Martinsen 

- Valg av 2 medlemmer til å signere protokoll (ikke styremedlemmer) 

- Olav Kristiansen 

- Ole Bakken 

- Godkjenning av saksliste 

- Godkjent 

- Årsberetning 

- 185 Medlemmer 
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- 7 stk. styremøter 

- Nytt dekke på D Brygga 

- Sett på muligheter for leie av sjøbu 

- Sett på muligheter for flytting av slippen og oppgradering av 

kaifront 

-                 Til Årsberetningen 2023 fra Havnesjefen 

-  

- Også 2023 har vert et aktivt år i havna til UBF. Vi har laget nytt 

tre dekke til innerste del av D brygga, dette var en stor jobb som 

fem til seks mann holt på med i to til tre uker. 

- Så ble flyter for kajakk/kano utsett montert og satt ut ved 

slippen, derefter 

- laget vi ny front og monterte bommer fra slippen og inn til Myre. 

- C brygga har blitt smurt og landgangen reparert og oppgradert. 

- Mange bommer er flyttet og nye er montert, dette for å tilpasse 

plassene til nye behov fra våre medlemmer. Vi ser at det er 

økende behov for plasser med bredde fra 3 til 3,5m. 

- Forøvrig har vanlig vedlikehold som skraping av skjel, vann på 

og av på bryggene og opprydding i anlegget gått sin gang hele 

året. 
-  

- Regnskap 2023 og budsjett 2024 

- Leieinntekter.   Kr.700000  

- Medlemskontingenter  kr. 74000 

- Innskudd   Kr. 109872 

- Sum driftsinntekter Kr. 913560 

- Drift Utgifter.      Kr. 765783 

- Overskudd    Kr. 167656 

- Vi har i bank  Kr. 777814+Kr. 34209 

- Budsjett 2024 

- Driftsinntekter   Kr. 1038000 

- Driftsutgifter  Kr. 872800 

- Driftsresultat   Kr. 160000   

- Regnskap og budsjett enstemmig vedtatt       

Etter valget blir det en orientering om prosjekt nye båtplasser 

 

- Innkommende forslag 



 

                             Styrets forslag til Årsmøte 

 

            Bygge ny Bod på Betongbrygga på 15m2 
 

BEGRUNNELSE: UBF trenger mer plass til lagring av verktøy 

og utstyr til drift av bryggeanlegg. Styret ønsker derfor en ny 

bod som gjøres flyttbar, Grunneier og Hvaler kommunes 

godkjenning er satt som forutsetninger for gjennomføring. 
 

Styret ber om årsmøtets tilslutning til følgende: 

Bygge ny Bod på betongbrygga på 15m2, basert på 

ferdigelement fra Karlshus garasjene. Bod vi ha takstein, stående 

kledning og samsvare med gjeldenede byggeskikk i området. 

Kostnadsramme 158 800 

 

- ØKNOMI: Ny Bod vil ligge på 158 800,- ferdig 

- Forslaget enstemmig vedtatt 

- Styret ønsker å beholde medlemsavgiften på kr.400 

- Forslag om økning av leieprisen med kr. 200 pr. leiemeter for 

2024 

- Forslaget enstemmig vedtatt 

-  

- Valg 

Leder  Heidi Johnsen     På 

valg2025 

Nestleder Kjetil Fuglesteg Nilsen    På valg 2026 

Havnesjef Willy Olsen      På valg 2025 

Kasserer Jan Ekeberg               På valg 

2025 

Sekretær  Ragnar Martinsen     På valg 

2026 

 Styremedlem   Tormod Andersen    På valg 2026 

Varamedlem   Johan Johansen    På valg 2025 



Varamedlem    Roger Kopperud              På valg 2026 

            Webansvarlig    Tor Gustafsson                           På valg 

2026 

Valgkomite: 2 stk. velges på årsmøte 

Torun Gabrielsen 

Sveinung Dale 

Etter årsmøtet så fikk vi besøk av Kurt Allan fra Fjordfisk og 

underholdning av Alexander Hermansen  

 


